

## INFLUENZA

ARGENTINA (30 July 1988). — Outbreaks of influenza-like illness started to be reported among the general population in Cordoba in the first week of June and in Buenos Aires and Mar del Plata about 2 weeks later. The epidemic appears now to be waning. The outbreak, which affected all age-groups, was associated with mild illness. Influenza B virus has been isolated from cases in Cordoba and Mar del Plata.

AUSTRALIA (12 August 1988) —<sup>1</sup> The number of influenza virus isolates, and particularly those of influenza A(H1N1), continued to increase in August but there are signs that the epidemic is now waning. A large number of isolates have been from young children.

<sup>1</sup> See No 32, 1988, p 246.

## GRIPPE

ARGENTINE (30 juillet 1988). — Des poussées de syndrome grippal ont commencé à être signalées parmi la population générale à Cordoba au cours de la première semaine de juin et à Buenos Aires et Mar del Plata près de 2 semaines plus tard. L'épidémie semble être maintenant sur le déclin. La poussée, qui a touché tous les groupes d'âge, s'est manifestée sous une forme bénigne. Le virus B a été isolé chez des cas à Cordoba et Mar del Plata.

AUSTRALIE (12 août 1988). —<sup>1</sup> Le nombre d'isolements de virus grippaux, particulièrement des virus A(H1N1), a continué de s'accroître en août, mais il semble que l'épidémie est maintenant sur le déclin. Un grand nombre d'isolements provenaient de jeunes enfants.

<sup>1</sup> Voir N° 32, 1988, p. 246.